
 批发供应优质防辐射服 分体

产品名称  批发供应优质防辐射服 分体

公司名称 沈阳米娜娃制衣厂

价格 430.00/套

规格参数 品牌:idiosyncracy
类型:分体
功能:防辐射服

公司地址 沈阳市沈北新区孟家村

联系电话 13998359246 13840503406

产品详情

品牌 idiosyncracy 类型 分体
功能 防辐射服 型号 S，M——XXXL
尺码 S，M——XXXL 材质 银纤维织物

名称：防辐射服

面料：银纤维织物

产品说明:性能稳定，耐洗涤，不脱色，不起球款式多样

我公司提供各种防辐射防静电服装加工服务。欢迎来电咨询。

沈阳米娜娃制衣厂始创于1999年，前身是沈阳云天制衣,一直致力于品牌女装与防护服的开发与研究。其
品牌女装以追求个性、时尚、健康为主题，并与近年推出韩版休闲防辐射女装品牌“idiosyncracy”并获
国家专利。专利号zl200720010004.3。防护服以防静电、防辐射服装为主（包括工作服），其产品以性能
稳定、耐洗涤、不脱色、不起球、穿着舒适等特点，深受广大客户的赞誉。如今，“米娜娃”服饰开始
大力推广其服装品牌，带给追求时尚健康的年轻女性以充满朝气的流行服饰。“米娜娃”品牌紧跟世界
服饰流行趋势，以世界一流的服装制作工艺为基础，秉乘质量第一、信誉至上的办厂理念，历经九年时
间的发展，现如今已经成为当代最具潜力的高档女装品牌之一。shenyang minerva garment factory was
founded in 1999, and its precursor is shenyang yun tian clothing factory. it has always been dedicated to the research
and development of brand suit-dress and protective suit clothing. the brand suit-dress takes the pursuit of personality,
fashion and health as its theme, and has gained the national patent along with the korean version of leisure radiation
protection suit-dress brand "idiosyncracy" which was newly designed, and the patent no. is zl200720010004.3. the
radiation protection suit-dress mainly prevents static electricity and optic radiation (including uniforms), and its
products gain high praise of the customers for the characteristics of stable property, wash-resistant, non-discolored,
non-pilling and comfortable.at present, minerva clothing begins to promote its clothing brand, and brings fashionable



clothing to the young women in pursuit of fashion and health. based on a first-rate patented process and the logos of
quality first, prestige supreme, "minerva" closely keeps up with world clothing trends. after nine years of development,
“minerva” has now become one of the most potential high-class suit-dress brands

另可加工定制劳动服，工作服：
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